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Protokół Nr 712017
z posiedzenia Komisji Spraw Obyrvatelskich
odbytego w dniu lT lipca 2018 roku.

Kolejne posiedzenie otworzył.a Przewodnicząca Komisji Maria Domańska' która na
wstępie powitała członków Komisji.
Stwierdziła ona, ze na stan 5 członków Komisji w posiedzeniu udział bierze 4 co stanowi
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
W posiedzeniu nie uczestntcz7łł. członek Komisji Piotr Gonerka.

Lista obęcności stanowt załącznlk nr 1 do protokołu.
Następnie Przęwodni cząca Komisji powitała:

- Zastępcę Wójta Gminy, Sekretarza Gminy Zdzisława Skibę,
- Przewodniczącą Rady Gminy Annę Pluta,
- Pracownika Urzędu Gminy Dorotę Anioł,

Lista obecności stanowi załącznIknr 2 do niniejszego protokołu.

W związkuztym, Żente zgłoszono iadnych uwag do protokołuzpoprzedniego
posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 25 czerwca 2018 roku został onprzyjęty
jednogłośnie.

Następnie Przewodni czqca Komi sj i zg]o siła zamianę do porządku po siedzenia
przesŁanego wraz z zaproszeniam|
Zwróc|ł.a się ona wykreślenie zporządkuposiedzeniapkt. ,, Informacja o stanie ładu'
porządku tbezpteczeństwa publicznego na teręnie Gminy Fałków zalpółrocze 20|8 roku''.
Będąc przy głosie stwierdziła, że punkt ten zostanie ujęty w porządku posiedzenia Komisji w
miesiącu wrześniu.
Porządek posiedzenia stanowi zaŁącznik nr 3 do niniejszego protkołu.

Komisja jednogtośnie przyjęŁa wnioskowanązmianę orazporządek posiedzenia w
następujqcyrr brzmieni u:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.
4. ocena stanu bezrobocia na terenie Gminy Fałków zalpołrocze 2018 roku.
5. Sytuacja finansowa służby zdrowia po I półroczu2018 roku.
6 . Informacj a doty cząca or ganizacji lmpr ęz promuj ących Gminę.
,7 . Wnioski t zap7Ą.anta' Sprawy róŻne.
8. Zakonczenie posiedzęnia.

Ad.pkt.4.
Głos zabril'a Przewodnicząca Komisji i odczytałaprzygotowanąprzęz Powiatowy

Urząd Pracy w Końskich Informację o poziomie i strukturzębezrobocia oraz aktywizacji
bezrobotnych w Gminie Fałków w Ipołroczu 2018 roku.
Wedtug stanu na 30 czerwca 2018 roku |tczba osób bezrobotnych z terenu Gminy Fałków
wyriosła 151.
W tyn: bezrobotnę kobiety - 87,bezrobotni z prawem do zasiłku - 58, długotrwale
bezrobotni _ 59 oraz bezrobotni w szczegó|nej sytuacji na rynku pracy - I25.
Jak wpika z da|szej części informacji naprzestrzęniZ}I8 roku w Gminie Fałków
nastąpił wzrost ilości osób bezrobotnych o 23 osoby.



od początku 2018 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich
zarejestrowało się 147 osób bezrobotnych zamteszkałych na terenie Gminy Fałków, w
(tym 83 kobiety), po raz pierwszy zarejestrowało się 16 osób, po raz kolejny 13 1 osób.

W momencie rejestracji 44 osoby uzyskały prawo'do zasiłku dla bezrobotnych.
Na koniec częrwca2Ol8 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich
zarejestrowanych było z terenu Gminy Fałków:
- 8 osób, które ukoń czyły naukę w okresie ostatnich 12 miesięcy, Z częgo 4 to kobiety,
- 56 osób bez kwalifikacjizawodowych, w Ęrrn 35 kobiet'
- 2] osob bez doświadczenta zawodowego' w tym I7 kobiet,
- 47 osób do 30 roku życia' w tyrrr 26 kobiet,
- 25 osób do 25 rokuiycia, w tym 13 kobiet,
- 59 osób długotrwale bęzrobotnych w tym 36 kobiet ( pozostających w rejestrze urzędu
pracy łącznie ponad 12 miesięcy w okresie ostatnich Z|at, zw1Ąączeniem odbylvania
stażu i przygotowania zawodowego dorosłych),
- 41 osób bezrobotnych powyżej 40 roku Życia, w tym 19 kobiet,
- Z}kobtety' które nie podjęły zatrudnienia po urodzeniu dziecka,
- 36 osób bezrobotnych posiadających co najmniej jedno dziecko do 6 roku iycta, w tynt

32 kobiety,
- 8 osób niepełnosprawnych, w tym 3 kobiety,
W okresie lpółrocza 20i 8 roku na aktywizację osób bezrobotnych zarrięszkałych na

terenie Gminy wydatkowano kwotę 226 0I5,00 zł'.

W ramach tych środków zaktywtzowano 25 osób bezrobotnych, i tak:

- prace interwencyjne 1 osoba,
- roboty publiczne 9 osób,
- staż 7 osób,
- doposażenia i wyposazenia stanowiska pracy 2 osoby,
- dotacje 3 osoby,
- szkolenia 3 osoby,
Przedstawiona informacja stanowi załącznlk nr 4 do protokołu.

Ad.pkt.5.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał'aZastępca głównego księgowego

Publicznego Zakł.adu opieki Zdrowotnej w Fałkowie Krystyrra Wedlechowicziprzedstawiła

sluację finansową służby zdrowiapo I półroczu 2018 roku.

Poińformowała ona, ze podstawow)Ąn źrodł'em przychodów były usługi medyczne

Świadczone na podstawie kontraktów z Narodowym Funduszem Zdrowia,

Natomiast dodatkowę źr ódł'a przychodów pochodziły z wynajmu pomieszczen,

ogółem przychody zaIpółroczęZOll roku wyniosły 50,5% zap|anowanych środków i

stanowiły kwotę 540 409,02zł',

Przychody PoZto kwota 524 318,26 zŁ i stanowi to 49,50ń planowanych środków na 2018

rok.
Specjalistykazostaławykonana w kwocie 11 558,00 co stanowi 99,20ń zaplanowanych

środków na20t8 rok.

Czynsze ikapita|lzację odsetek na20I8 rok zaplanowano w kwocie 9 060,00, w I półroczu

bieŻącego roku wykonano w 50,00ń co stanowi kwotę 5 532,76 zł'.

Koszty jednostki za I półrocze 2018 roku ogółem wynoszą kwotę 516963,06 zł' i
przedstawiaj ą się następująco :

Amortyzacja środków trwałych - I972,26,



ZuŻycie (materiałów, energii elektrycznej, cieplnej, wody) - 34 859,76.

Usługi (medyczne, bankowe' te1ekomunikacyjne, wywóz nieczystoŚci, naprawy)

f04 7f7,15.
Podatki i opłaty- 5 616,00.

Wynagrodzenia (umowy zlecenia) -220 672,00.
IJbezpieczenia ( ZUS, świadczenia socjalne, szkolenia) _ 43 032,95

Pozostałe koszty (PZU,ryczałty, delegacje) - 6 082,94.

Rzeczywiste przycho dy PZoZ wyniosły 50,50ń a koszty 48,30ń poinformowała Krystyna

Wedlechowicz.
Jak stwierdziła po I półroczu 2OI8 roku w1mik finansowy PZoZ jest dodatni i w1mosi

23 445,96 zł'.

Na zakończenlę Pani Krystyna Wedlechowtcz udziellła dodatkowych wyjaśnień i

dopowiedział'a na pytania dotyczące zarówno sluacji finansowej jak 1ówniez dziat'a|ności

Publicznego Za\<Ładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie w I półroczu 2018 roku.

Informacja dotycząca sytuacji finansowej PZ)Z zalpółrocze 2018 roku stanowi załącznlknr

5 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.6.
Przewodnicząca Komisji udzielił'a głosu Pani Dorocie Anioł pracownikowi Urzędu

Gminy ptowadząc5,łrni między irur5rmi Sprawy dotyczące promocji Gminy.

Poinformowała ona, Że jak co roku na placu przed Urzędem Gminy zorganizowana
zo staŁa zń aw a sylwestrowa.

W dniu 16 kwietnia bieŻącego roku w Bulianowie odbyła się coroczna uroczystość
upamiętniająca mord Żydów i polskiej rodzitty olszewskich przez Niemców.
W tym roku obchodzona była75 roczntca.
UroczvstośÓ ta odbvła się z udziil.em uczniów szkoł' z teręnu Gminy , po raz pierwszy w tej

uroczystoŚci wzięli uczniowie zKIeszczowa. .

Jak poinformowała Dorota Anioł w szkołach zostały zorganizowane
okazjr Konstlucji 3-go Maja.

uroczystości z

W dniu 3-go czerwca}Ol8 roku na terenie parku podworskiego po razpierwszy odbył
się Festyn rodzinny z okazji Dnia Dziecka i Dnia Matki, który zgromadztł'bardzo dużo osób.

Zotganizowano wówczas wiele konkursów i zawodów sportowych w których udział' wzięli
rodzlce wrM Ze swoimi dzięcmi.

Dnia 8 |ipcabieiącego roku w ramach Kvźntc Koneckich wokół ruin zamku w

Fałkowie odbyła się inscenizaĄanadania praw miejskich dla Fałkowaptzez Króla
Kazimierza Wielkiego z udztał.em uczniów szkół z terenu Gminy.

Następną imprezą,która odbyła się na terenie parku podworskiego w Fałkowie w
dniu 15 lipca.2018 roku był coroczny Fest5m podnazwą,,Dni Gminy Fałków''.

Podczas fistynu zagrała t zaśpiewał.a grupa Brathanki, wystąpił równiez zespół cygański.

Zptogramem artystycznym wystąpili uczniowie szkół z Czermna i Fałkowa.
Festyn zgromadził'nie tylko mieszkańców Gminy ale również osoby odpoczywającę na

terenie naszej Gminy na urlopach orazm|eszkańców gmin s4siednich poinformowała Dorota
Aniot
W fesĘmie udział' wzięli takie przedstawiciele delegacji z zaprzyjaźnionych ukraińskich
Pohrehyszczy.

Jak dalej poinformowała Dorota Anioł |mprezy promujące Gminę miały akcenty

patriotyczne.



Następnie $ss zabrał członek Komisji jednocześnie Gminny Komendant oSP
GrzegotzZganiacz, który stwierdził Żepodczas fest5mu dużym zainteresowaniem cieszyła się
wystawa dotyczącahistorii Fałkowa przygotowanaprzezjednostkę oSP Fałków Z pomocą
Izby Tradycji w Fałkowie.

Głos ponownie zabrała Dorota Anioł i poinformowała, ze naprzełomie miesiąca
sierpnia i września bieżącego roku zaplanowana jest w Czermnię 1mptezazwiązanaz
zakonczeniem wakacj i p ołączona z,,Dniem Kugl a''.

Między irrrr5'rni przewidziane są wówczas rozgryvvki sportowe zawodników Gminnego
Ludowego Klubu Sportowego.

Jak co roku 1 1 listopada planowane s4 obchody odzyskania niepodległości przez nasz
kraj.
W roku bieŻącym święto to jest szczegóIne ponieważ przrypada i00 rocznica odzyskania
niepodległości.

Podobnie jak w latach poprzednich również i w tyrn roku planowane jest

zorgan1zowanie zabawy sylwestrowej na placu przed budynkiem Urzędu Gminy
poinformowała Dorota Anioł.

Będąc przy głosie poinformowała ona, ze w miarę możliwoŚciUrząd Gminy
uczestniczy rownieŻ w imprezach organizowanych przez Starostwo Powiatowe.

Głos ponownie zabraŁ Grzegorz Zgantacz, który poinformował ię na dzięń 3 września
2018 roku zostaŁy zaplanowane w Stopnicy Wojewódzkie Zawody Sportowo-PoŻarnicze.
lJdziaŁ w nich weŹmie równteŻ druŻynakobieca oSP z Fałkowa, którazajęł'a I miejsce w
P owi atowy ch Z aw o dach S p orto w o - P o Żarntczy ch.

Ad.pkt.7.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrali:
Stanisław Luzeiczyk członękKomisji radny zę Starzęchowic, który ponowił potrzebę

załoŻeniaprzepusfu w drodze gminnej w Starzechowicach (koło dęba).
Jak stwierdzlłradny nięruchomości połozone w okolicy tego odcinka drogi są podtapiane i
za|ewanę.
Jest to mtędzy innymi wynikiem prowadzonej w tej miejscowości budowy kanalizacjl.

Przewodni cząca Komi sj i Maria Dom ańska ponowiła potrzebę wymi any Żar ówkt na
słupie oświetlenia ulicznego na ulicy SpóŁdztelczej w Czermnie.

Ad.pt.8.
P o zr ea|izow aniu porządku Mańa Domańska podziękowata wszystk im za udział i

zamknęła posiedzenie.

Na tym protokół zakoiczono.

Protokółowała:
.PRzEwoDNIczĄcA
końlBji SpreW Qbywatglrkicb

fiaay ontny il Fałkowie

Ma7&&łngłrsła
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